

## Part I: Video Homework

### 1. Video: Create a Vlog (due on **Sept. 25th / End of week 4**)

Think of a nice place on USTC campus where you like to spend time, and describe it in your Vlog.

Prompt:

1 Where the place is; 2 How you found it; 3 What you would do there.

And explain why you like spending time in that place.

可在相应地点或场所录制视频进行介绍，视频长度 3-3.5 分钟。

### 2. Video: 科学家与科学精神 (due on **Oct. 23rd / End of week 8**)

用英文讲述科学家事迹、科学精神、科研成果科普等相关内容。

选择一个主题即可，尽量做到具体、生动。

学生本人出现在画面里，禁止抄袭，禁止读稿，视频长度 4 分钟。

允许使用 PPT 画面进行讲解。

需提交两个附件：文稿（word）+ 视频（建议不超过 250MB）

作业将由外教打分。如需要电脑设备进行视频剪辑、压缩，或需要助教帮忙做视频转换或压缩，可以到 QQ 群 891360487 留言。

## Part II: Presentation

### 1. Informative Speech

Students will prepare an informative speech that is **4 to 5 minutes** long

No visual aids are required

Speeches begin **week 4 (for 2 weeks)**.

The topics should be related to one of three areas: Social Media, artificial Intelligence, and Space Exploration.

### 2. Persuasive Speech

Give a **6 minute** persuasive speech to persuade your classmates on an issue related to space exploration, social media, or artificial intelligence.

You can choose the same topic as your informative speech

Include a **PPT visual aid**

Speeches end **week 9 (3 weeks in all)**.